
Zápis z 5. schůze výboru „Sdružení rodičů a příznivců G8MB“  
konané dne 18. 4. 2024 

 
Místo konání: Restaurace Na Hejtmánce, MB  
 
Účastníci:  
Viktor Kazda, Jana Studničná, Renata Židlická, Stanislav Hackl 
Omluvena: Šárka Zelenková 
 
Informace od vedení školy 
x 
 
Nové žádosti o finanční příspěvek od žáků a učitelů:  
 
Pí Kopelentová (hospodářka G8MB) Šachový turnaj: Startovné 200 Kč (cestovné není možno – nejsou 
doklady) 
Pí. Jágrová: Ceny pro nejlepší žáky – 12 000 Kč – SH se zeptá, kolik je žáků. 
Vyjádření pí Jágrové: Převzala jsem organizaci této akce od paní kolegyně Vedralové a ještě jsem se úplně nezorientovala. 
Ocenění pro žáky navrhují třídní učitelé (za vynikající prospěch, práci pro třídní kolektiv, reprezentaci školy ve vědomostních a 
sportovních soutěžích, práci v redakci školního časopisu atd...) a odsouhlasí je pedagogická rada v závěru školního roku. Ceny tvoří 
knižní poukázky z knihkupectví Kosmas na Náměstí Míru v hodnotě 200, 300 a 500 Kč. 
V loňském školním roce bylo takto oceněno 40 studentů poukázkami v celkové výši 12 300 Kč. 
Pro letošní rok počítám s podobnou částkou. 
Ráda bych přišla výbor Občanského spolku požádat osobně a případně zodpověděla dotazy k ocenění. Pokud je to možné, zaskočím 
na chvilku v závěru jednání (asi 15.50). 
 
P. Hojka: Basketbalový turnaj 1537 Kč na ceny – bude upozorněn na nutnost oznámení před akcí!!! 
 
P. Vaněk: Fotbal – mail bez přílohy – SH zjistí – 10000 Kč na dopravu mikrobusem. 
Rád bych požádal o proplacení dopravy úspěšných reprezentantů školy ve fotbalu na krajské kolo soutěže v Příbrami. Jeli bychom 
nějakým transitem, pravděpodobně s firmou Martver. 
Výběr chlapců ze 3. a 4. ročníku zvítězil v těžkém okresním kole, kterého se účastnilo 15 škol. Pomohlo nám i štěstí, ale to je potřeba. 
Myslím, že takového úspěchu se podaří proti větším i sportovním školám dosáhnout zřídka. Účastní se žáci více tříd a jde o superiorní 
činnost. Do Příbrami se nedá dostat rozumným denním spojem, navíc se sportovními taškami. O dopravě zpět po dlouhém turnaji ani 
nemluvím. Proto Vás prosím o podporu týmu a jeho výjezdu na krajské kolo. 
 

Rezignace členů VV: 
Předseda pan Viktor Kazda předložil rezignační dopis – VV vzal na vědomí a navrhl na předsedu 
Stanislava Hackla. 
 
Paní Martina Špádová hodlá rezignovat ke konci června 2024, dopis pošle, VV bere na vědomí. 
 
Příprava na členskou schůzi:  
1. SH připraví program: 

a) Předseda pan Viktor Kazda předložil rezignační dopis výkonnému výboru dne 18/4/2024 – 
VV vzal na vědomí a navrhl na předsedu Stanislava Hackla. 

b) Volba předsedy 
c) Potvrzení 2 nových členek výboru, které jsme dnes jednomyslně kooptovali – dámy 

zastupují třídy 1.A a 1.B., zatím se budou seznamovat s činností sdružení a paní Židlická 
převezme postupně funkci hospodářky a účetní. 

d) Paní Martina Špádová též rezignuje ke konci června 2024 na funkci hospodářky, VV vzal na 
vědomí. Nutná je volba 5. člena VV – dotaz do pléna. 

e) Volba KRK – 3 členové – zvolit či vymazat ze stanov. 
f) Přehled vybraných příspěvků. 
g) Přehled financovaných akcí. 
h) Diskuse (prostory klubovny a bufetu) 
i) Akce klubovna – jsme připraveni uhradit materiál, když žáci zajistí práci. Bude jednáno s p. 

Holanem a studentskou radou. 
 
  



2. Martina Špádová připraví na schůzi: 
a) Přehled plateb čl. příspěvků 
b) Přehled financovaných akcí 
c) Prezenční listinu 

 
Diskuse: 
 

1. Byla diskutována otázka zlepšení komunikace, informování rodičů o našich příspěvcích. 
S. H. osloví rodiče všech žáků s nabídkou vstoupit do výboru sdružení mailem přes p. Holana se 
žádostí o zveřejnění přes Bakaláře. 
Pozvánka je též umístěna na stránce školy, v sekci sdružení rodičů. 
 

2. VV byl paní Židlickou dotázán, kde jsou uloženy výkazy spolku za minulé roky (ve sbírce listin 
nenalezeny), jedná se o Přehled o příjmech a výdajích, pomocné knihy ostatních složek majetku - 
v našem případě knihy dlouhodobého majetku. Požádáme končící paní účetní o sdělení. 

 
3. Akce klubovna – jsme připraveni uhradit materiál, když žáci zajistí práci. Bude jednáno s p. 

Holanem a studentskou radou. 
 
Usnesení výboru Spolku při G8MB:  

1. VV jednomyslně kooptoval paní Renatu Židlickou a Šárku Zelenkovou, které zastupují třídy 1.A a 1.B. 
 

2. Rozdělení činností po 23/4/2024: 
a. Hospodářka a účetní bude po uvedeném datu paní Renata Židlická, činnost přebere během 

letních prázdnin 2024. 
b. Na shromáždění bude zvolen předseda, výbor pak zvolí místopředsedu a hospodáře. 
c. Dohodnout návštěvu školy na začátek května 2024 – nejlépe většina VV. 

 
3. Na členské schůzi budou zvoleni 1 člen výboru a KRK. Nebo bude KRK zrušena. 

 
4. Předání hospodaření – bude zrušen účet u ČSOB – Poštovní spořitelny (zajistí M. Š. + S. H., u FIO 

účtu bude přidána další disponibilní osoba, bude to paní Židlická – je třeba sejít se v bance spolu 
s předsedou – termín bude upřesněn. 

 
5. Po shromáždění připraví pí. Zelenková dokumenty pro změnu statutárních členů. 

 
6. Datová schránka: Se změnou statut. orgánů v rejstříku bude vygenerován nový přístup. Pro změnu 

existuje změnový formulář. 
 

7. Příští schůze bude v říjnu 2024. 
 

 
 

 
 
Zapsal: Stanislav Hackl, 18. 4. 2024 


